
 
 
 

 
 

AJUNTAMENT DE PUIGPUNYENT             
 
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL PLE DE LA CORPORACIÓ 
MUNICIPAL REUNIDA EN PRIMERA CONVOCATÒRIA DIA VINT-I-SET DE 
SETEMBRE DE DOS MIL ONZE. 
 
Núm. de la Sessió:  
Dia: 27 de setembre de 2011. 
Hora: 20 hores i 30 minuts a 21 hores i 55 minuts. 
Lloc: Sala de Plens de l’Ajuntament de Puigpunyent. 
Hi assisteixen: 
Sr. Gabriel Ferrà Martorell 
Sra. Margalida Morell Martorell 
Sra. Maria Lluïssa Pla Isern 
Sr. Toni Marí Enseñat  
Sra. Isabel Martin Roman 
Sra. Caterina Verger Andreu 
Sr. Antonio Deudero Mayans 
Sra. Maria Teresa Pons Picó 
Sr. José Frias Cano. 
La Secretària Interventora, Cristina Pou Bosch. 
 
 
 
ORDRE DEL DIA: 
 
1r.- APROVACIÓ DE LES ACTES EN ESBORRANY DE LES SESSIONS 
CELEBRADES EN DATES 12 I 26 DE JULIOL, 23 D’AGOST I 13 DE SETEMBRE 
DE 2011. 
 
2n.- APROVACIÓ DE LA PRÒRROGA DEL CONVENI D’ENCOMANA DE GESTIÓ 
DERECOLLIDA SELECTIVA AMB EL CONSELL DE MALLORCA 
 
 3r.- APROVACIÓ DE LA PROPOSTA I PRESSUPOST ESCOLA D’ADULTS PER 
A L’ANY 2011-2012. 
 
4t.- APROVACIÓ DE LA PROPOSTA I PRESSUPOST ESCOLA DE MUSICA PER 
A L’ANY 2011-2012. 
 
5è.- APROVACIÓ SOL·LICITUD AL CONSELL DE MALLORCA PER A LA 
INCLUSIÓ AL POS 2012 DEL PROJECTE DE COL·LOCACIÓ DE GESPA AL 
CAMP DE FUTBOL. 
 
6è.- APROVACIÓ CONVOCATÒRIA ELECCIÓ SUPLENT DEL JUTGE DE PAU. 
 
7è.- MOCIONS: 
 
1.- MOCIÓ PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL PP EN RELACIÓ A LA 
REALITZACIÓ D’UNA AUDITORIA. 
 
2.- MOCIÓ PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL PP EN RELACIÓ A LA 
REALITZACIÓ D’UNA AUDITORIA DEL SISTEMA DE RECOLLIDA SELECTIVA. 
 
3.- MOCIÓ PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL INDEPENDENTS DE 
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PUIGPUNYENT I GALILEA EN RELACIÓ A LA EXTRACCIÓ D’ARENA DEL 
FONS MARÍ DAVANT EL TERME MUNICIPAL DE BANYALBUFAR. 
 
4.- MOCIÓ PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL INDEPENDENTS DE 
PUIGPUNYENT I GALILEA EN RELACIÓ A LA LLENGUA CATALANA. 
 
5.- MOCIÓ PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL INDEPENDENTS DE 
PUIGPUNYENT I GALILEA EN RELACIÓ A LA MODIFICACIÓ DEL 
REGALAMENT DEL PLA D’OBRES I SERVEIS. 
 
8è.-  CONTROL DE L’EQUIP DE GOVERN: 
 
ACORDS DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL CELEBRADES DES DEL DIA 1 
D’AGOST DE 2011 FINS DIA 19 DE SETEMBRE DE 2011, AMBDUES 
INCLOSES. 
 
DECRETS DE BATLIA DES DE 241/2011  FINS 300/2011. 
 
9è.- TORN D’URGÈNCIA 
 
10è.- PRECS I PREGUNTES. 
 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ:
 
 
ORDRE DEL DIA: 
 
1r.- APROVACIÓ DE LES ACTES EN ESBORRANY DE LES SESSIONS 
CELEBRADES EN DATES 12 I 26 DE JULIOL, 23 D’AGOST I 13 DE SETEMBRE 
DE 2011. 
 
Vists els esborranys de les actes de les sessions celebrades els dies 12 i 26 de 
juliol, 23 d’agost i 13 de setembre, el portaveu del partit popular manifesta: 
 

a) En relació a l’acta de dia 12, quan es parla de capitalitat de la Serra de 
Tramuntana s’hauria de dir co-capitalitat. 

b) En quan a l’acta de dia 13 de setembre manifesten que no l’han rebuda. 
 
Per unanimitat s’acorda l’aprovació de les actes dels dies 12 i 26 de juliol i 23 
d’agost i es deixa pendent la del dia 13 de setembre que s’aprovarà en un proper 
ple. 
 
 
2n.- APROVACIÓ DE LA PRÒRROGA DEL CONVENI D’ENCOMANA DE GESTIÓ 
DE RECOLLIDA SELECTIVA AMB EL CONSELL DE MALLORCA 
 
El Sr. Batle dona compte i lectura de la proposta que diu així: 
 
“ Atès que el 5 de novembre de 2001 el Ple del Consell de Mallorca va adoptar 
l’acord d’aprovar el Conveni d’encomanda de gestió entre el Consell de Mallorca i el 
nostre Ajuntament per un període de 10 anys per tal de que el Consell de Mallorca 
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dugués a terme la gestió de la recollida selectiva de residus de les fraccions paper-
cartró, vidre i envasos lleugers. 
 
En data 22 d’octubre de 2001 el Ple d’aquesta Corporació va acordar aprovar 
l’esmentat Conveni. 
 
El punt sisè del Conveni exposa que té una vigència inicial fins a l’any 2011 sense 
perjudici de la pròrroga expressa, que s’haurà de comunicar dos mesos abans de la 
seva finalització. 
 
Atès que des del Departament de Medi Ambient del Consell de Mallorca ens han 
sol·licitat que l’Ajuntament en Ple aprovi sol·licitar al Consell de Mallorca que aprovi 
una Addenda al Conveni d’encomanda de gestió de recollida selectiva de les 
fraccions paper-cartró, vidre i envasos lleugers, en que es prorrogui el Conveni fins 
el 30 de maig de 2012, atès que el contracte amb l’empresa concessionària finalitza 
en aquesta data i l’acabament anticipat del contracte suposaria fer front a una 
demanda per part de l’empresa concessionària , amb sol·licitud d’indemnitzacions 
per incompliment de contracte per part del Consell de Mallorca per raons no 
imputables al concessionari. 
 
Es proposa al Ple de la Corporació que adopti el següent ACORD: 
 
PRIMER.- Sol·licitar al Consell de Mallorca que aprovi una Addenda al Conveni 
d’encomanda de gestió de recollida selectiva de les fraccions paper-cartró, vidre i 
envasos lleugers, en que es prorrogui el Conveni fins a 30 de maig de 2012, per tal 
d’evitar que el Consell de Mallorca hagi de fer front a indemnitzacions econòmiques 
per incompliment de contracte.” 
 
En el debat posterior es produeixen les següents intervencions: 
 
El regidor Sr. Deudero manifesta que el seu partit s’adhereix a la proposta, sense 
perjudici que es continuï amb el procés judicial que actualment s’està duent a 
terme. 
 
El Sr. Marí afegeix que el partit socialista també s’adhereix a la proposta. 
 
La regidora Sra. Morell diu que el motiu d’aquesta proposta ha estat a petició del 
Consell de Mallorca. 
 
Sotmès l’assumpte a votació la proposta és aprovada per unanimitat. 
 
 
 3r.- APROVACIÓ DE LA PROPOSTA I PRESSUPOST ESCOLA D’ADULTS PER 
A L’ANY 2011-2012. 
 
La regidora d’educació dona compte de la proposta educativa i econòmica de 
l’escola d’adults per el curs 2011-2012, adjunta al present Acord. 
 
Així mateix, manifesta que es segueix la línia d’anys anteriors amb els  cursos que 
han tingut més acceptació i a més s’ha afegit algun altre com és el teatre. 
 
El dèficit que comporta aquesta iniciativa fa que els preus hagin de ser més elevats 

C/ Sa Travessia, 37      C.P.  07194   PUIGPUNYENT 
Telèfon: 971 614455, Fax: 971 614401    E-mail: ajuntament@ajpuigpunyent.net 



 
 
 

 
 

AJUNTAMENT DE PUIGPUNYENT             
 
i s’ha intentat ajustar els ingressos a les despeses, i a més es cobraran dues quotes 
de 60 euros cada quadrimestre. 
 
Per tot això, el Sr. Batle proposa que el Ple de la Corporació adopti el següent 
ACORD: 
 
“PRIMER.- Aprovar la proposta educativa i econòmica per a l’any 2011-2012 
presentada.” 
 
El Sr. Batle afegeix que des de l’equip de govern es vol oferir un màxim de ventall 
d’opcions però el moment econòmic actual fa que s’hagi de donar prioritat a aquells 
cursos que no suposin un cost massa elevat. Si la situació econòmica variés hi 
hauria la possibilitat de reajustar els preus. 
 
El portaveu del partit popular, Sr. Antonio Deudero diu que li sembla encertat la 
continuïtat de l’escola d’adults i que s’ofereixin nous cursos, a més es compren que 
la situació actual faci incrementar les quotes dels alumnes i per aquests motius el 
seu partit votarà a favor. 
 
Sotmesa la proposta a votació és aprovada per unanimitat 
 
4t.- APROVACIÓ DE LA PROPOSTA I PRESSUPOST ESCOLA DE MUSICA PER 
A L’ANY 2011-2012. 
 
La regidora d’Educació, Sra. Marissa Pla, manifesta que pel que fa a l’ecola de 
música també es seguirà la tònica d’anys anteriors i que el Consell Escolar del 
Col·legi Puig de na Fàtima ha accedit a cedir les instal·lacions del centre escolar per 
les activitats de l’escola de música. 
 
També s’han hagut d’ajustar els preus a les despeses de les activitats i això ha fet 
que siguin més elevats, però a diferència de l’any passat, es permeten els 
pagaments mensuals. 
 
Per tot això, el Sr. Batle proposa al Ple de la Corporació que adopti el següent 
ACORD: 
 
PRIMER.- Aprovar la memòria i el pressupost de l’any 2011-2012 de l’escola de 
musica adjunta. 
 
La regidora Sra. Maria Teresa Pons proposa fer un descompte per les famílies 
nombroses. 
 
Desprès d’estudiada aquesta proposta s’acorda que el segon membre d’una família 
tengui un descompte del 30 % i en el cas que hi hagi un tercer membre, el 
descompte d’aquest sigui del 50 % de la quota. 
 
El regidor Sr. Antonio Deudero demana si hi ha algun document signat amb el 
Consell Escolar en el qual es reguli la cessió dels espais escolars. 
 
La regidora Sra. Marissa Pla contesta que a la passada legislatura es va acordar, 
per part del Ple de l’Ajuntament, un conveni genèric però manca la seva signatura 
per part dels representants del Consell Escolar. 
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El portaveu del PP diu que votaran a favor de la proposta però troben a mancar la 
signatura del conveni. 
 
Sotmesa la proposta a votació, la memòria i la proposta econòmica amb les 
modificacions esmentades són aprovades per unanimitat. 
 
 
5è.- APROVACIÓ SOL·LICITUD AL CONSELL DE MALLORCA PER A LA 
INCLUSIÓ AL POS 2012 DEL PROJECTE DE COL·LOCACIÓ DE GESPA AL 
CAMP DE FUTBOL. 
 
El Sr. Batle dona compte i lectura de la proposta que diu així: 
 
“Atès que dia 14 d’octubre finalitza el termini per presentar sol·licituds de 
finançament pel Pla d’Obres i Serveis per a l’any 2012, 
 
Es proposa al Ple de la Corporació que adopti el següent ACORD: 
 
PRIMER.- Aprovar l'expedient de sol·licitud de finançament al Consell Insular de 
Mallorca per a l'obra anomenada " col·locació gespa artificial al camp de futbol", 
amb un pressupost d'execució per contracte de 554.991,21 euros i demanar la seva 
inclusió en el Pla d'Obres i Serveis per a 2011. La subvenció a fons perdut que se 
sol·licita puja a un import de 443.992,96 euros (80 %), essent l'aportació municipal 
de 110.998,24 euros (  20  %). 
 
SEGON.- Aprovar el projecte de l'obra de referència redactat pel Sr. Tomeu Morey 
Martorell, el qual no és tècnic municipal. 
 
TERCER.- Acceptar específicament les normes establertes a la convocatòria del Pla 
d'Obres i Serveis de  2011 i al Reglament de Cooperació Municipal del CIM.” 
 
El regidor Sr. Antonio Deudero manifesta que el seu grup no ha rebut la proposta. 
 
El Sr. Batle contesta que és la mateixa que es va presentar al Pla d’Obres i Serveis 
de 2011 i que es presenta a rel de la visita del Conseller de Cooperació Local al 
municipi. 
 
Així mateix, el portaveu del grup socialista, Sr. Toni Marí diu que l’Ajuntament té 
una subvenció concedida per part de la Fundació Illesport que subvenciona el 20% 
restant del camp de gespa no sol·licitat al POS 2012 
 
El portaveu del partit popular, Sr. Antonio Deudero contesta que l’entitat Illesport 
està en una mala situació econòmica i l’objecte dels convenis signats amb el govern 
anterior no estava inclòs dins l’objecte social d’Illesport, i que la Fundació 
esmentada no podia signar aquest tipus de convenis i que aquests diners no estan 
disponibles ni hi estaran. L’Ajuntament hauria de bestreure els doblers.   
 
El portaveu del grup socialista, Sr. Antoni Marí diu que aquestes no són les notícies 
que arriben a l’Ajuntament per part de Illesport, per això, creuen que no tenen la 
mateixa informació i se’ls fa arribar la meteixa. 
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El Sr. Batle diu que, malgrat la situació d’Illesport sigui la que diu el Sr. Deudero, si 
que l’Ajuntament té la capacitat d’endeutar-se per dur endavant el projecte que es 
pretén sol·licitar al POS. 
 
Així i tot, malgrat avui s’acordi demanar aquest projecte, en un futur es pot decidir 
canviar i presentar-ne un altre abans del 14 d’octubre, però ara la prioritat és 
presentar el camp de gespa. 
 
El Sr. Antonio Deudero afegeix que el seu grup votarà a favor de la  proposta, ja 
que és un dels punts que duia en el seu programa. 
 
Sotmesa la proposta a votació és aprovada per unanimitat. 
 
6è.- APROVACIÓ CONVOCATÒRIA ELECCIÓ SUPLENT DEL JUTGE DE PAU. 
 
El Sr. Batle exposa als assistents que en aquests moments únicament està cobert el 
càrrec de jutge de pau i no el càrrec de jutge de pau substitut i per això es fa 
necessari fer una convocatòria a la població del municipi per si alguna persona està 
interessada en ser nomenada per aquest càrrec. 
Afegeix que seria interessat que la persona que s’anomeni ho fos amb el consens 
de tots els grups polítics. 
 
Per tot això, el Batle proposa al Ple de la Corporació municipal que adopti el 
següent ACORD: 
 
PRIMER.- Iniciar els tràmits necessaris per a l’elecció del jutge de pau substitut de 
Puigpunyent. 
 
Sotmesa la proposta a votació s’acorda per unanimitat donar publicitat a la 
convocatòria i convidar a aquelles persones que vulguin ocupar el càrrec de jutge 
de pau substitut d’aquest municipi a presentar-se. 
 
7è.- MOCIONS: 
 
1.- MOCIÓ PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL PP EN RELACIÓ A LA 
REALITZACIÓ D’UNA AUDITORIA. 
 
El Sr. Batle dona compte i lectura de la moció presentada pel grup municipal PP, 
que diu així: 
 
“ANTONIO DEUDERO MAYANS, Concejal electo y Portavoz del Grupo Municipal 

del Partido Popular en PUIGPUNYENT, según tengo debidamente acreditado, ante el 

ante el Ayuntamiento comparezco y, como mejor proceda en derecho, DIGO: 

 

Que interesa al derecho del grupo municipal del Partido Popular presentar la 

siguiente 

MOCIÓN 
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Que comenzamos una nueva legislatura con el gran reto de poder seguir 

dando servicio a los ciudadanos al tiempo que se debe hacer frente a una coyuntura 

económica muy precaria. 

 

Que para poder concretar el proyecto de actuaciones a llevar a cabo en este 

entorno se hace imprescindible conocer de antemano el estado real de la cuentas 

municipales, máxime cuando el Ayuntamiento ha estado gobernado por el mismo 

partido político durante todos estos últimos años, por lo que el nuevo Equipo de 

Gobierno y su alcalde  necesitan de esta herramienta para saber qué situación 

heredan de las anteriores legislaturas. 

 

Por lo anterior el Grupo municipal del PP en Puigpunyent y Galilea propone al 

Pleno la aprobación de la siguiente MOCIÓN: 

 
 

 Que se acuerde por el Pleno municipal la realización de una auditoria que 

refleje en un detallado informe el estado y situación económicos reales del 

ayuntamiento.” 

 
una vegada llegida la proposta, el Sr. Antonio deudero afegeix que, per reduir el 
cost que suposa aquesta auditoria, es podria fer amb el personal dependent del 
departament d’intervenció municipal el qual feria un estudi detallat de la situació 
econòmica actual. 
 
El regidor Antoni Marí contesta que ja va quedar argumentat en un ple anterior els 
motius pels quals votaran en contra i que l’equip de govern te coneixement de la 
situació econòmica de l’Ajuntament. 
 
La regidora Sra. Morell afegeix que la postura del seu partit és la mateixa que en el 
ple anterior i que la informació sobre la situació econòmica de l’Ajuntament està 
sempre a disposició del regidor del partit popular. 
 
El Sr. Batle manifesta que s’està fent molta feina en el tema econòmic i que 
s’intenta reduir al màxim les despeses, prova d’això son els pressupostos pel proper 
curs de les escoles d’adults i de música,  i que els saldos dels comptes bancaris, els 
confirmings, els crèdits i les factures i deutes amb els proveïdors estan a l’abast del 
partit popular. Amb el vot en contra de la proposta, no es vol amagar res, si no que 
els mitjans personals de l’Ajuntament no permeten dedicar-se en exclusivitat a 
aquest tema. Es pretén fer un pla global d’estalvi i per això no canviaran el vot 
donaren en el ple de juliol. 
 
El Sr. Deudero contesta que el fet de tenir a l’abast uns documents, no és el que 
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demanen, el que demanen és una auditoria feta per uns professionals i una 
valoració econòmica i analítica de la situació actual. Tenir-ho a l’abast no és un 
favor si no una obligació. Una mostra de la bona disposició de l’equip de govern 
seria autoritzar una auditoria. 
 
La regidora, Sra. Morell acaba dient que el seu partit considera que no es necessari 
fer una auditoria ja que es té coneixement de la situació econòmica de 
l’Ajuntament. 
 
Sotmesa la proposta a votació es rebutjada per sis vots en contra, tres del partit 
socialista i tres del partit independent i tres vots a favor dels regidors del partit 
popular. 
 
2.- MOCIÓ PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL PP EN RELACIÓ A LA 
REALITZACIÓ D’UNA AUDITORIA DEL SISTEMA DE RECOLLIDA SELECTIVA. 
 
El regidor del partit popular llegeix la següent moció: 
 
“ANTONIO DEUDERO MAYANS, Concejal electo y Portavoz del Grupo Municipal 

del Partido Popular en PUIGPUNYENT, según tengo debidamente acreditado, ante el 

ante el Ayuntamiento comparezco y, como mejor proceda en derecho, DIGO: 

 

Que interesa al derecho del grupo municipal del Partido Popular presentar la 

siguiente 

 

MOCIÓN 

 

Que en el mes de abril de 2.011 presentamos escrito ante esta corporación 

pidiendo un informe completo de los servicios de intervención municipal  en relación 

a los cobros de cantidades económicas con cargo a la empresa concesionaria de la 

recogida selectiva del CIM, las fechas de los cobros, sus cuantías, total del dinero 

recibido, concepto, así como destino final del dinero y partidas presupuestarias a 

las que éste se habría asignado, sin que a esta fecha hayamos recibido el informe 

solicitado. 

 

Que sin perjuicio de que ese informe nos llegue en un plazo más o menos 

prudencial de tiempo, lo que venimos en volver a solicitar mediante el presente 

escrito, lo cierto es que se hace necesario, ahora al inicio de esta nueva legislatura, 

conocer el detalle de todo cuanto tiene que ver con el sistema de recogida selectiva 

implantado en el municipio. De este modo se podrá hacer saber a los vecinos cuál 

es el coste real del sistema de recogida selectiva puerta a puerta e informar en qué 
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importe total debería fijarse la tasa de recogida de residuos municipal. Todo ello 

con dos finalidades: 

‐ Que todos sepamos cuál es el coste total y real del sistema de 

recogida implantado. 

‐  Que la tasa municipal cubra efectivamente el coste del servicio y 

que ésta no sea deficitaria. 

  

 Que para conseguir conocer lo anterior se hace necesario proceder a realizar 

una auditoría que lleve a cabo una empresa consultora del sector que sea capaz de 

reflejar, en un detallado informe, el estado y situación real del sistema municipal 

implantado de recogida selectiva puerta a puerta y el coste total que éste le supone 

a las arcar municipales y que debe repercutir a los vecinos a través de la 

correspondiente tasa municipal. 

 

 

Por lo anterior el Grupo municipal del PP en Puigpunyent y Galilea propone al 

Pleno la aprobación de la siguiente MOCIÓN: 

 
 

 Que se acuerde por el Pleno municipal la realización de una auditoría que 

lleve a cabo una empresa consultora del sector, que refleje en un detallado informe 

el estado y situación real del sistema municipal implantado de recogida selectiva 

puerta a puerta, el coste total que éste le supone a las arcas municipales, para así 

poder informar qué importe total debería repercutirse a los vecinos a través de la 

correspondiente tasa municipal.” 

 

El Sr. Antonio Deudero diu que el motiu d’aquesta moció és saber el cost del servei 
i si es cobreix el cost amb la taxa que s’aplica. 
 
El regidor Antoni Marí es reitera  en el que va dir en el passat ple de juliol i que les 
taxes estan calculades  segons el cost del servei i cada any es revisen i adeqüen al 
cost real. 
 
La regidora Sra. Morell afegeix que el que es farà és un estudi econòmic per 
adaptar la taxa al cost i si es necessari es revisaran, no creu adequat contractar 
una empresa externa, ja que s’està fent aquest estudi per part d’un tècnic d’una 
empresa especialitzada en la gestió de residus. 
 
Sotmesa la proposta a votació, és rebutjada per sis vots en contra, tres del partit 
socialista i tres del partit independent i tres vots a favor dels regidors del partit 
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popular. 
 
 
 
3.- MOCIÓ PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL INDEPENDENTS DE 
PUIGPUNYENT I GALILEA EN RELACIÓ A LA EXTRACCIÓ D’ARENA DEL 
FONS MARÍ DAVANT EL TERME MUNICIPAL DE BANYALBUFAR. 
 
El Sr. Batle procedeix a la lectura de la moció adjunta al present Acord. 
 
La portaveu del grup Independents, Sra. Margalida Morell diu que aquesta moció va 
ser aprovada per unanimitat de tots els grups que formen part de l’Ajuntament de 
Banyalbufar. 
 
El portaveu del partit popular contesta que aquesta proposta va ser aprovada per 
l’Ajuntament de Banyalbufar i que està dins el marc de la proposta presentada pel 
PSM i que la presentació d’aquesta moció està fora de lloc ja que per part de la 
Conselleria de Turisme ja s’ha descartat l’extracció d’arena de Banyalbufar així com 
per part del Govern de les Illes Balears segons acord de dia 16 de setembre. 
 
El Sr. Batle diu que el seu partit està al costat de qualsevol altre partit o entitat que 
tengui les mateixes inquietuds seves. 
 
I que considera que aquesta moció no està fora de lloc ja que la federació  
d’entitats locals de les Illes Balears la presenta a la seva assemblea i acaba dient el 
Sr. Batle que està més fora de lloc presentar les mateixes mocions als plens cada 
dos mesos. 
 
El regidor socialista, Antoni Marí, afegeix que el fons de la proposta els hi sembla 
encertada, tan si es presenta a proposta de l’Ajuntament de Banyalbufar o per part 
de qualsevol altre partit i que votaran a favor. 
 
Sotmesa la proposta a votació és aprovada amb el vot favorable dels nou regidors 
assistents a la sessió plenària. 
 
4.- MOCIÓ PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL INDEPENDENTS DE 
PUIGPUNYENT I GALILEA EN RELACIÓ A LA LLENGUA CATALANA. 
 
El Sr. Batle dóna lectura a la proposta adjunta al present Acord. 
 
El Sr. Deudero dóna lectura al següent text en el qual exposa els motius pels quals 
no estan d’acord amb la moció: 
 

“Pel PP es proposa modificar l’exigència del català a l’Administració 
mitjançant la modificació de la Llei de Funció Pública (Llei 3/2007). L'opció  
escollida és la modificació puntual de la Llei en el Parlament. Donam així 
compliment a un mandat del programa electoral del PP Balears que va ser 
referendat amb una amplia majoria, que va permetre al Grup Popular obtenir 35 
diputats al Parlament.  
 El programa electoral va ser aprovat pels òrgans pertinents del PP Balears, i 
durant la campanya es va defensar que el coneixement del català seria un mèrit i 
no un requisit. Aquesta proposta va obtenir un ampli estalò social. Ara toca complir 
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amb allò promès pel Partit.  
 
El contingut de la proposta és: 
1.- El català serà un mèrit per accedir a l’Administració: qualsevol persona podrà 
entrar a l’Administració com a funcionari sense el requisit del català, mitjançant una 
oposició, i el català es valorarà en aquest moment com a mèrit. Així es vol donar 
més importància a la  
2.- El català també serà un mèrit per ocupar el primer lloc de feina: Una vegada 
adquirit el caràcter de funcionari, s’ha de proveir (ocupar) el lloc de feina inicial o 
lloc base, que també s’ocuparà sense necessitat del català. Es a dir, el català serà 
també un mèrit en la provisió inicial de llocs. 
3.- El català serà un requisit per promocionar: A partir d’aquí, el català sí que es 
convertirà en una obligació pel funcionari, ja que se li concedirà un termini de 
temps per treure’s el nivell que correspongui a la seva categoria o grup 
funcionarial. Per ex:  per a l’Administració general son: certificat C (grups A1, A2, 
C1), certificat B (Grup C2), certificat A (agrupacions professionals). Els terminis per 
treure’s el català podrien ser de 3 anys, 2 anys i 1 any, en funció del nivell, de més 
a menys difícil. 
Mentre un funcionari no es tragués el nivell corresponent al seu grup no podria 
promocionar o concursar per millorar el seu lloc de feina. Hauria de romandre en el 
lloc base o anar a un altre lloc únicament en “adscripció provisional”, però no com a 
titular.  
La intenció és evitar que després s’eludeixi l’aprenentatge de la llengua, així complir 
estrictament amb la legalitat vigent, tant de la llei de normalització lingüística com 
d’altres que se’n puguin derivar. La nostra intenció és també la d’avançar 
progressivament en la implantació de la nostra llengua, tal i com s’estableix a 
l’Estatut d’Autonomia. Aquesta modificació de la llei està en sintonia amb l’obligació 
legal de tenir a l’abast del ciutadà tots els serveis públics en les dues llengües: 
oficines d’atenció al públic, escrits, documents, etc. 
4.- En quant als nivells que demanam -certificat C (grups A1, A2, C1), certificat B 
(Grup C2), certificat A (agrupacions professionals)-,  s’haurien de rebaixar pel 
mateix motiu (evitar la no progressivitat que diu la Llei de normalització i les 
sentències). 
7.- Als docents i al personal d’atenció al públic si que se’ls exigirà el coneixement 
del català com a requisit.  
8.- Aquesta proposta es combina amb cursos d’aprenentatge de català per als 
funcionaris en horaris que conciliassin la vida laboral i familiar, o els capvespres o 
tardes” 
 
El portaveu del partit popular afegeix que votaran en contra i que és la mateixa 
proposta presentada pel Partit Socialista de Mallorca. 
 
El regidor Sr. Toni Marí  contesta que li és indiferent si la moció és semblant a la 
presentada pel PSM i que fins ara hi havia un consens en matèria lingüística  en una 
llei aprovada pel partit popular, i que considera que la llengua ha de ser un matèria 
enriquidora i no ha de servir per enfrontar els ciutadans. 
 
La regidora Sra. Margalida Morell diu que li fa ràbia que un tema com és la nostra 
llengua sigui motiu de controvèrsia i no entén que en un moments de crisi es vulgui 
afegir un nou cost amb la formació del personal. 
 
El regidor Sr. Jose Frias diu que ell voluntàriament va aprendre el català i que mai 

C/ Sa Travessia, 37      C.P.  07194   PUIGPUNYENT 
Telèfon: 971 614455, Fax: 971 614401    E-mail: ajuntament@ajpuigpunyent.net 



 
 
 

 
 

AJUNTAMENT DE PUIGPUNYENT             
 
s’ha oposat al seu ús i que també és totalment fals que el partit popular no estimi 
la llengua catalana, i que no hi ha dos bans si no dues formes d’entendre una 
mateixa qüestió. 
 
La regidora Sra. Maria Teresa Pons afegeix que el que està en contra el partit 
popular és que s’obligui a les persones. 
 
La regidora Sra. Margalida Morell diu que en cap moment està en contra del 
castellà. 
 
El Sr. Batle diu que era un tema ja superat i la llei de normalització lingüística va 
ser aprovada l’any 1986 pel partit popular i ara la vol retirar, el que demostra una 
radicalització i espanyolització, i que pel que respecta a la sanitat l’exigència del 
coneixement del català no ha suposat mai una minva en la qualitat del servei. 
 
La regidora Sra. Marissa Pla compara aquest requisit amb l’exigència que es va a la 
resta d’Espanya que per accedir a qualsevol treball de l’administració es requisit el 
coneixement de la llengua castellana. I ja que a les Balears hi ha dues llengües 
oficials el coneixement de les dues hauria de ser requisit no mèrit. 
 
El Sr. José Frias acaba dient que a nivell de carrer preocupen altres qüestions i que 
això no suposa un problema per la gent. 
 
Sotmesa la moció a votació es aprovada amb tres vots en contra del partit popular i 
sis vots a favor, tres del partit socialista i tres del partit independent. 
 
 
5.- MOCIÓ PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL INDEPENDENTS DE 
PUIGPUNYENT I GALILEA EN RELACIÓ A LA MODIFICACIÓ DEL REGLAMENT 
DEL PLA D’OBRES I SERVEIS. 
 
El Sr. Batle dona compte i lectura de la moció adjunta al present Acord 
 
El portaveu del partit popular, Sr. Antonio Deudero manifesta que considerant que 
l’entrada en vigor del reglament està prevista pel 2013 el seu partit votarà a favor. 
 
El regidor Sr. Toni Marí contesta que el seu partit  ho creu necessari i pensa que el 
partit popular també ho deu considerar així ja que en el Consell votaren en contra i 
aquí votaran a favor. 
 
Sotmesa la moció a votació és aprovada per unanimitat. 
 
8è.-  CONTROL DE L’EQUIP DE GOVERN: 
 
ACORDS DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL CELEBRADES DES DEL DIA 1 
D’AGOST DE 2011 FINS DIA 19 DE SETEMBRE DE 2011, AMBDUES 
INCLOSES. 
 
DECRETS DE BATLIA DES DE 241/2011  FINS 300/2011. 
 
 
El Sr. Antonio Deudero manifesta que no han rebut els decrets de batlia ni els 
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acords de la Junta de Govern i no tenen coneixement del nombre de reunions que 
s’han fet. 
 
El Sr. Batle contesta que no s’han pogut enviar i que si al partit popular li sembla 
bé, es poden ajornar aquests punts a la propera reunió. 
 
El Sr. Antonio Deudero diu que a una passada legislatura es va acordar enviar els 
acords telemàticament, per tal d’estalviar paper i que si es té pensat canviar el 
sistema d’enviament s’hauria de comunicar. 
 
9è.- TORN D’URGÈNCIA 
 
10è.- PRECS I PREGUNTES. 
 
El Sr. Batle dóna compte d’unes modificacions que s’han fetes a la relació de 
factures que es varen incloure a la sol·licitud del crèdit ICO i la Secretària informa 
que hi ha hagut dues factures negatives que s’han descomptat de la relació i això 
ha suposat que ara s’hi poden incloure més factures, que es relacionen al document 
adjunt. 
 
Els membres presents queden assabentats i ratifiquen el canvi.  
 
 
I no havent més assumptes a tractar, el Sr. Batle aixeca la sessió quan són les 
21:55 hores i s’estén la present acta, que autoritza i signa amb mi la Secretària 
Interventora de la Corporació Municipal, la qual cosa certifico. 
 
 
 
El Batle,                                                 La Secretària Interventora, 
 
 
 
Gabriel Ferrà Martorell                             Cristina Pou Bosch 
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